
Kære Hjortsvang borgere. 

I forbindelse med projektet "Hjortsvang fællesvarme" har styregruppen forespurgt Nybolig Tørring 
om hvilke fordele/ulemper der er forbundet med at tilvælge/fravælge tilkobling til det fælles 
Termanet. 

Ejendomsmægler Søren Kronborg udtaler følgende: 

• Overordnet set, ser jeg det som et rigtig spændende tiltag. Ikke kun for den enkelt husejer men 
for hele byen Hjortsvang. 

• Set med mine briller, ser jeg det som en god ide at blive tilsluttet fællesvarmen uagtet de 
udgifter som er forbundet hermed. 

• Det er min klare opfattelse, at mange købere ønsker en nem og problemfri varmekilde i 
deres husstand, hvilket fællesvarmen må siges, at høre ind under. 

• Det kan siges ganske enkelt - det er nemt at få varme, og er ikke forbundet med nogen form for 
arbejdspligter for en husejer. Dette er noget mange købere holder øje med i deres 
boligsøgen. 

• lo nemmere det er for en boligejer, jo nemmere er det at få solgt sit hus. 

• Jeg ser ligeledes at huse med tilkobling til fx fjernvarme eller lign, er væsentlig nemmere at 
sælge og i visse tilfælde ligeledes formår at få en højere salgspris. 

• Køberne har ingen frygt for, at deres kommende varmekilde kræver ekstra arbejde eller 
omkostninger, hvilket giver dem en tryghed - denne tryghed er svær at opmåle i penge, men 
giver helt sikkert et nemmere salg. 

Ovenstående udtalelse giver et ret klart signal om at der er store fordele ved at tilmelde sig: 

Vores fælles varmeforsyning/Termonet. 

Kort sagt: 

Det er en økonomisk fremtidssikring af DIN ejendom. 

Med venlig hilsen. 

Bestyrelsen 

Hjortsvang Fællesvarme 

 


